
De Sanctis: Chcę nadal grać, Roma ma mój priorytet
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Morgan De Sanctis jest od dziś piłkarzem bez kontraktu. Jego umowa

wygasła wczoraj i wciąż nie wiadomo jaka będzie jego przyszłość.

Bramkarz udzielił wywiadu dla Sky Sport.

Co oznacza noszenie reprezentacyjnych barw?

- Jasnym jest, że czuje się odpowiedzialność i dumę z reprezentowania twojego

kraju, jednak jeśli uda się stworzyć zespół, reprezentowanie schodzi na plan dalszy i

koniecznym jest przeżywanie pięknych momentów z zespołem.

Buffon?

- Gigi, zwłaszcza w ostatnich latach, utrzymał stałą, fantastyczną formę. Wiem

doskonale jakie są trudności z utrzymaniem poziomu fizycznego i mentalnego.

Pierwszy dzień bez kontraktu. Jak wygląda twoja sytuacja?

- Od dziś jestem oficjalnie wolnym graczem, nigdy tego nie czułem. Było trochę

rozmów na ten temat, zawsze jest możliwość pozostania w Romie. Mam na to

nadzieję, gdyż myślałem, że zakończę karierę w Romie i pozostaję w tym momencie

w oczekiwaniu. Interesują się mną ważne zespoły, Roma ma mój priorytet, ale

muszę ustalić swoją sytuację przed zgrupowaniem. Rozmawiałem tego lata z

Tottim, jest żal z braku możliwości ewentualnego przeżywania wspólnie jego

ostatniego sezonu. Chcę nadal być piłkarzem, jeśli nie w Romie, będą inne

możliwości.
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